
Pan Bogdan Dyjuk: „Mam pytanie dotyczące drogi wojewódzkiej łączącej 

drogę krajową nr 16 a miastem Sejny. W tym roku na odcinku kilkuset metrów 

została wykonana nowa nawierzchnia, pozostały tam jeszcze dwa odcinki drogi 

wymagającej remontu, nowej nawierzchni. Jest to połączenie o dość dużym 

natężeniu ruchu. Czy byłaby możliwość w ciągu najbliższych 2-3 lat, aby na 

całym odcinku tej drogi poprawić stan nawierzchni?” 
 


